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A Béke utca aszfaltozásával összefüggő kérdésekről

A Béke utcai  lakók kérelmet nyújtottak be Béke utca aszfaltozása tárgyában. Az  ezen a 
területen lakók (6-8 családi  ház lakóinak) több éves kérése az említett  útszakasz szilárd 
burkolatú kiépítése.

Az  Arany  János  utca  felső  szakasza  igen  meredek,  a  jelenlegi  mart  aszfaltos  tömörített 
útfelület  az  igen  gyakori  esőzések  miatt  nem  bizonyult  tartós  megoldásnak.  Az  ehhez 
csatlakozó Béke utca (temető mellett) pedig jelenleg földút.

Az itt lévő ingatlanok –főleg a téli időszakban - nehezen és nem biztonságosan közelíthetők 
meg.

Az útépítéssel együtt az azzal szerves egységként kezelendő csapadékvíz elvezetést is meg kell 
oldani.

Az említett útszakasz  megépítéséhez építési engedélyezési terv készítése szükséges, amire 
meg kell kérni a Nemzeti Közlekedési Hatóság, mint elsőfokú útügyi hatóság engedélyét.

Kérem a  Képviselő-testületet,  hogy  Béke  utca  út  és  csapadékvíz-elvezetés  tervezéséhez  a 
2011. évi költségvetésben keretet biztosítani szíveskedjen. A tervezési díj és egyéb járulékos 
költségek becsült összege előreláthatólag bruttó1.400.000 Ft.

Biatorbágy, 2011. január 14.

Összeállította: Ragány István
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határozata

A Béke utca aszfaltozásával összefüggő kérdésekről

Biatorbágy Város Képviselő-testülete megtárgyalta és indokoltnak találja a Béke utcai lakók 
út és csapadékvíz elvezetés építésére irányuló kérelmét.

A Képviselő-testület a lakók kérelmét támogatja és elrendeli a Béke utca út és csapadékvíz 
elvezetésének tervezését és engedélyezését.

A Képviselő-testület a szükséges forrást 2011. évi költségvetésében biztosítja.

A Képviselő-testület  felhatalmazza a polgármestert  tervezési  szerződés megkötésére és az 
engedélyeztetési eljárás megindítására.

Felelős: polgármester
Határidő: 2011. július 31.
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Béke utca aszfaltozásával összefüggő kérdésekről. ( Arany János utca felső szakasza)

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és indokoltnak találja a  Béke 
utcai lakók  út és csapadékvíz elvezetés építésére irányuló kérelmét.
A  Képviselő-testület  a  lakók  kérelmét  támogatja  és  elrendeli  a  Béke  utca  út  és  csapadékvíz 
elvezetés tervezését és engedélyezését. 

Az ehhez szükséges fedezetet a 2011. évi költségvetési keret terhére biztosítja.
Felhatalmazza  a  polgármestert  tervezési  szerződés  megkötésére  és  az  engedélyeztetési  eljárás 
megindítására.

Határidő: 
Felelős: Polgármester



Kérelem 

Tárgy: Aszfaltút építése a Béke utcában, az Arany János utca folytatásaként 

Alulírott Béke utcai, biatorbágyi lakosok, kérjük jelen aszfaltút építési igényünk mielöbbi 
beterjesztését a tisztelt Képviselö Testület elé. 

Indokaink az alábbiak: 

A Béke utcában jelenleg meglévö, kevés murvával leszórt, kátyúkkal teli, egyenetlen földút 
egész évben élet- és balesetveszélyes az itt lakó gyermekes anyák és idős, nyugdíjas lakók 
valamint a gépjárművel közlekedök számára is. 

A leaszfaltozott Arany János utca végeztével, a Béke utca gépjárművel balesetveszélyesen 
közelíthetö meg, mivel a földútról kipörög a kavics, a murva, ami a gyalog közlekedö 
anyákhoz, gyerekekhez, idős itt lakó emberekhez csapódik A folytatólagos földút rendkívül 
buckás, nagyon mély kátyúkkal teli, esős időben sártenger borítja, télen csú.5zós, jeges, 
ami élet-és balesetveszélyessé teszi az itt lakók életét. 

Ezek a körülmények rendkívül élet,- és balesetveszélyessé teszik a Béke utcát, bármikor 
bekövetkezhet, hogy beragad a kátyúba egy személyautó, ami a többi itt-lakó laldsába történő 
ki vagy bejutását is megakadályozná. Bármikor eleshet, megbotolhat, elcsúszhat, kitörheti a 
lábát egy kisgyerek, egy várandós anyuka, egy idős nyugdíjas, aki itt lakik és kénytelen 
gyalogosan közlekedni. Pedig csak a szerelett otthonába szeretne bejutni. 

Sajnos egyáltalán nem biztosított téli időszakban, a Béke utcában a földútról a hó
eltakarítás, hó-kotrás, anü pedig lakóövezetben előírás és szükséges lenne al1.hoz, hogy az itt 
lakók ne legyenek elzárva a külvilágtól. Egy ilyen helyzetben bármikor előfordulhat, hogy 
nem tudnak a gyerekek iskolába menni, a kicsiket nem tudjálc a szülök óvodába vinni, az idős, 
beteg emberek nem tudnak orvoshoz menni vagy lemenni élelmiszert vásárolni. 

A Calvin téri buszmegállóból a hazajutás a Béke utcába az Arany János utcán keresztül 
lényegesen rövidebb (így is kb. 15 perc), mint a Munkás utcán át, ezért is nagyon fontos, 
hogy az Arany János utca folytatásaként a 2007-es évben megtörténjen a Béke utca 
aszfaltozása is, amit célszerű lehet összekapcsolni a már jóvá!J.agyott Munkás utcai 
aszfaltozássaL 

Továbbá az itteni családi házakban nem megoldott a szemét elhordása, mivel a 
szemétszállító cég részére nagyon körülményes a házak megközelítése, ezért azt nem tudja 
biztonsággal vállalni. 

További gondot okoz, hogy pl. bútorszállítás esetén, a szá!!ítók nem vállalják, hogy 
feljönnek teherautóval a meglévő rossz földúton, a!J.ol bármikor beragadhat a teherautó, ami 
nagyon hátrányosan érinti az itt-laleókat 
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Az itt élők jelenlegi elfogadhatatlan helyzetén csak az Arany János utca folytatásaként, a 
Béke utcában mielőbb megépített aszfaltos út segítene. Mielőbb, amíg komoly baj nem 
történik. Baleset esetén, vagy személyi sérülés, kórházba kerülés, maradandó sérülés, estleges 
rokkantság stb. esetén ki vállalja a felelőssége�? 

Minket, Béke utcai lakosokat is megilletnek az alapvető emberi jogok, az, hogy az 

otthonunkat normális körülmények között, gyalogosan és személyautóval is járható 
aszfaltúton életveszély nélkül és balesetmentesen, biztonságosan tudjuk megközelíteni, 
hogy télen is el tudjunk jutni a munkahelyünkre, hogy a gyerekeink iskolába tudjanak menni, 
valamint idős családtagjainl( is el tudjanak menni az orvoshoz. Mindennek feltétele a 
normális infrastruktúra, amit itt az aszfaltút megépítésével lehet biztositani. 

Ezért mi, Béke utcai lakosok tisztelettel kérjük a Polgármester Urat, hogy jelen kérelmünket 
szíveskedjen a tisztelt Képviselő Testület legközelebbi ülése elé beterjeszteni, hogy az 

aszfaltos út a Béke utcában az Arany János utcától folytatólagosan megépülhessen 2007-ben, 
aminek a finanszírozására akár európai uniós támogatás is felhasználható lehetne. 

Köszönjük a Polgármester Úr és a Képviselő Testület megértését és gyors intézkedését és 
bízunk benne, hogy otthonunk, az utcánk valóban lakóövezethez megfelelő aszfaltúttal fog 
hamarosan rendelkezni. 

Biatorbágy, 2006. ll. 20. 

Tisztelettel: 

Ágfalvi Edit 
Biatorbágy, Arany János u. 35. 



Kérelem 
Tisztelt Biatorbágy Önkormányzat! 

Tisztelt Képviselő Testület! 

Tárgy:Kérelem az Arany János u. 35. szám előtti bejárati útszakasz és a Béke utca 
2011. évi aszfaltoztatására 

Alulírott Ágfalvi Edit, Biatorbágy Arany János u. 35. szán1 alatti lakos azzal a kéréssel 
fordulok a tisztelet Önkormányzati Képviselő Testület felé, hogy a 2011. évi önkormányzati 
fejlesztési tervbe legyenek szívesek belevenni az Arany János utca 35. szám bejárata előtti 
útszakasz és egyben a Béke utcai földút szakszerű végleges útburkolattal (aszfalttal) történő 
befedését, a csapadékvíz elvezetéssel egyetemben. 

Indoklás: 2006 óta lakunk az ingatlanban, kiskorú gyerekemet minden nap óvodába kell 
vinnünk, az út járhatatlansága azonban ezt gyakran lehetetlenné tette. Sajnos a lakóingatlan 
bejárata előtti meredek útszakasz szinte folyamatosan nehezen járható, élet-és 
balesetveszélyes állapotban van, mivel az út tetejéről lezúduló eső nagyon rövid időn belül 
(egy-két héten belül) kimossa az útszakaszra helyeztetett mart aszfaltot, óriási kátyúkat 
okozva. 

Kérésünket évek óta folyamatosan jeleztük az Önkormányzat felé. Néhány éve, a 
Polgármester Úrnak címzett kérésünket a Béke utcában lakók is aláírták. Sajnos mostanáig 
csak ideiglenes javítgatásokra került sor, ami nem jelent végleges megoldást erre az állandó 
problémára és valóban csal<. 1-2 hétig volt járható az útszakasz a kátyúk kijavítását követően, 
mivel nincs a vízelvezetés problémája megoldva. 

Szeretnénk megjegyezni, hogy az ingatlan cím szerint még az Arany János utcához tartozik, 
fizikailag a bejárata azonban a Béke utcai oldalra esik. Az Arany János utca szakszerű, 
vízelvezetővel kiépített aszfaltozása a 29. számú ingatlanig megtörtént néhány éve ezelőtt (a 
35. szám azonban kimaradt!) Ugyanabban az évben a Munkás utca is aszfaltozva lett. 

Kérnénk a tisztelt Képviselő Testületet, hogy a jövő évi önkormányzati költségvetési 
tervezésnél legyenek szívesek figyelembe venni az Arany János utcát és a Munkás utcát 
összekötő Béke utca (földút) valamint az Arany János u. 35. szám bejárata előtti 
emelkedős útszakasz (an1i az Arany János u. 29. szám folytatása) szakszerű 
aszfaltoztatásának és csapadékviz elvezetésének a megterveztetését és azok 
kiviteleztetését. 

Csatoljuk az előző végleges aszfaltozásra vonatkozó kérelmeinket 

Bízunk a tisztelt Képviselő Testület megértésében és intézkedésüket előre JS köszönjük 
valamennyi érintett biatorbágyi lalws nevében. 

Biatorbágy, 20 l O. l l . 02. 

Ágfalvi Edit 
Biatorbágy, Arany János u. 35. 
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